
Z á p i s n i c a č. 10/2020 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 11.05.2020 
 

 

Prítomní : Ing. Miroslav Sisák, Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Ing. Ján Kavulič,  

Ing. Marcela Mártonová, Ing. Pavol Sepeši, Ing. Matúš Lukáč, Mgr. Katarína Baltesová,  

ospravedlnení: Mgr. Patrícia Osmolská, Miroslav Jesenský  

 
 

Program rokovania zo zasadnutia OZ dňa 11.05.2020: 

 

1.  Otvorenie 

2.  Schvaľovanie programu rokovania 

3.  Určenie zapisovateľa zápisnice 

4.  Návrh a voľba overovateľov zápisnice 

5.  Návrh a voľba návrhovej komisie 

6.  Kontrola plnenia uznesení 

7. Prerokovanie návrhu VSD, a. s. na pripojenie Kamerového systému v obci Nižná Myšľa  

8.  Prerokovanie návrhu na spracovanie Zámennej zmluvy a Geometrického plánu medzi 

vlastníkmi Obec Nižná Myšľa a Miroslav Oberle, týkajúcej sa zámeny na Obchodnej ulici 

9. Prerokovanie a schválenie umiestnenia cyklo-odpočívadla  na obecnej parcele KNE  

č. 3257/1, k. ú. Nižná Myšľa 

10. Interpelácie poslancov 

11. Rôzne 

12. Prijatie uznesenia 

13. Záver 

 

 

 

K bodu 1: 

       Zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Miroslav Sisák.  

 

 

K bodu 2: 

       Poslanci OZ schválili program zasadnutia.  

hlasovanie:  
za: Mgr. Katarína Baltesová, Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Ing. Ján Kavulič, Ing. Matúš Lukáč, 

Ing. Marcela Mártonová, Ing. Pavol Sepeši 

 

 

K bodu 3: 

       Za zapisovateľku zápisnice bola určená Mgr. Jarmila Matisová 

hlasovanie:  
za: Mgr. Katarína Baltesová, Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Ing. Ján Kavulič, Ing. Matúš Lukáč, 

Ing. Marcela Mártonová, Ing. Pavol Sepeši 



 

K bodu 4: 

       Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí Ing. Pavol Sepeši, Ing. Ján Kavulič 

hlasovanie:  
za: Mgr. Katarína Baltesová, Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Ing. Ján Kavulič, Ing. Matúš Lukáč, 

Ing. Marcela Mártonová, Ing. Pavol Sepeši 

 

 

K bodu 5: 

       Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí Mgr. Katarína Baltesová, Ing. Alexandra 

Balteszová 

hlasovanie:  
za: Mgr. Katarína Baltesová, Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Ing. Ján Kavulič, Ing. Matúš Lukáč, 

Ing. Marcela Mártonová, Ing. Pavol Sepeši 

 

 

K bodu 6: 

       Poslanci OZ vzali na vedomie podanie informácie v súvislosti s plnením uznesení  

z predchádzajúceho zasadnutia OZ starostom obce. 

 

 

K bodu 7: 

 V tomto bode poslanci prerokovali a schválili: 

a) Výber dodávateľa pre realizáciu pripojenia Kamerového systému v obci Nižná Myšľa 

b) Náklady na Kamerový systém financované z rozpočtovej položky: 713006 – Modernizácia 

obce, kód zdroja 46 – Rezervný fond, v čiastke 4 590,- € 

hlasovanie:  
za: Mgr. Katarína Baltesová, Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Ing. Ján Kavulič, Ing. Matúš Lukáč, 

Ing. Marcela Mártonová, Ing. Pavol Sepeši 

  

 

K bodu 8: 

Už dávnejšie bol zistený nesúlad v súvislosti s fyzickou hranicou pozemkov, konkrétne 

oplotenia dvora obecného úradu a susednej parcely p. Miroslava Oberle. Do najbližšieho zasadnutia 

OZ bude potrebné pripraviť návrh Zámennej zmluvy medzi týmito dvomi vlastníkmi a vypracovať 

Geometrický plán, aby sa následne skutočný stav mohol riadne vysporiadať a zapísať do listu 

vlastníctva. 

hlasovanie:  
za: Mgr. Katarína Baltesová, Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Ing. Ján Kavulič, Ing. Matúš Lukáč, 

Ing. Marcela Mártonová, Ing. Pavol Sepeši 

 

K bodu 9: 

     V súvislosti s osadením Cykloodpočívadla bolo určené miesto pri detskom ihrisku, na obecnej 

parcele č. KNE 3257/1, k. ú. Nižná Myšľa, pôvodný návrh by z hľadiska vypracovania novej štúdie, 

bol pre obec finančne náročnejší. 

hlasovanie:  
Mgr. Katarína Baltesová, Ing. Alexandra Balteszová, Iveta Janíčková, Ing. Ján Kavulič, Ing. Matúš Lukáč, 

Ing. Marcela Mártonová, Ing. Pavol Sepeši 

 

 



K bodu 10: 

- V interpeláciách poslancov sa informovala p. Mgr. Baltesová v súvislosti s poskytovaním 

stravy pre seniorov, z viacerých zdrojov sa dopočula, že strava nie je kvalitná, bude 

potrebné zvážiť konzultáciu s dodávateľom aby buď upustil z počtu denných menu, varil 

radšej menej ale kvalitnejšie, ak nedôjde k náprave, starosta pripustil aj možnosť nového 

výberového konania na dodávateľa stravy pre dôchodcov,  

- p. Janíčková žiadala informáciu ohľadom dodania veľkokapacitných kontajnerov do obce, 

v rámci jarného upratovania, starosta vysvetlil, že z dôvodu zavedenia opatrení 

v súvislosti s pandémiou bolo dodávanie VKK pozastavené, avšak už v týchto dňoch 

spoločnosť KOSIT, a. s. uvoľnila opatrenia a v čo najbližšom čase budú aj v našej obci 

pristavené VKK, ako po iné roky, obec včas informuje obyvateľov, v tejto súvislosti 

starosta vyzval a poprosil poslancov aby boli nápomocní pri zabezpečení kontroly na čas, 

kedy budú kontajnery pristavené, keďže z minulosti pribúda prípadov, kedy si do týchto 

kontajnerov vynášajú odpad aj cudzí občania, nie spomedzi našich obyvateľov,  

- p. Janíčková sa zaujímala, ako sa rieši vyčistenie Urbárskych pozemkov pri Obecných 

bytovkách, starosta informoval, že pripravujeme stretnutie s výborom Urbárskej 

spoločnosti, za účasti právneho zástupcu obce a poslancov OZ 

 

 

K bodu 11: 

- p. Mgr. Baltesová  žiadala informáciu ohľadom Jednoduchých pozemkových úprav (JPÚ), 

starosta navrhol osloviť predstavenstvo JPÚ – p. Dora, aby zvolal zasadnutie 

 

K bodu 12: 

 

Členka  mandátovej komisie poslankyňa Ing. Alexandra Balteszová prečítala uznesenie. 

 

K bodu 13:  
Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie rozpustil. 

 

 

Overovatelia: 

Ing. Pavol Sepeši, v. r. 

     

Ing. Ján Kavulič, v. r.                         

                                                   

                                       

 

Ing. Miroslav Sisák, v. r.   

                                                 

     starosta obce 


